

Request for Standing Offer Agreement Numbers 1000164232 and 1000164151- Questions and Answers

The closing date of the RFSOs is extended until October 27, 2014

Question 34: As this is such an important RFSO would it be possible to extend the closing date to October 31 to allow more time to have the reference forms signed?

Answer 34:

We have extended the deadline to October 27, 2014.

Question 35: Is it acceptable to submit the same team for the set aside RFSO and the regular RFSO?

Answer 35: Yes.

Demande de Convention d'offres à commandes 1000164232 et 1000164151– Questions et Réponses

La date de clôture des DDPs est prolongée jusqu'au 27 octobre 2014.

Question 34 : Comme il s'agit d'une importante DOC, serait-il possible de reporter la date de clôture au 31 octobre pour donner plus de temps pour faire signer les formulaires de référence?

Réponse 34 :

Nous avons reporté cette date au 27 octobre 2014.

Question 35 : Est-il acceptable de soumettre la même équipe pour la DOC non réservée et la DOC régulière?

Réponse 35 : Oui.